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Årsberetningen skal gi et bilde av aktiviteten i idrettslaget. Styrets arbeid og 
eventuelle undergruppers aktivitet. Sammen med regnskapet skal årsberetningen 
gi et godt bilde på aktivitet og økonomisk status i idrettslaget. 
 
 



 

 

Hovedlag 

Styrets sammensetning 
Leder: Magnus Beitdokken 
Nestleder: Skule Wærstad 
Styremedlem: Gyrid Sandvik 
Styremedlem: Kristine Gulløy (ski) 
Styremedlem: Leif Arne Tvedt (fotball) 
Styremedlem: Tor Åge Stenberg (håndball) 
Varamedlem: Kristin Lund Wærstad (fotball) 
Varamedlem: Jarand Gundersen (ski) 
Varamedlem: Nikolai Welfler (håndball) 
 
Valgkomité: Anita Jensen og Linda Sandsdalen 
Revisorer: Martin Kristoffersen og Gøril Oterholt 
 
Regnskap: Søli Regnskap 

Styrets arbeid 

Styremøter 
Det er avholdt 4 styremøter. 

Spesielle oppgaver 
Hovedstyrets viktigste oppgave i 2016 har vært følgende:  

•   Forprosjekt/planlegging håndballhall 
•   Anleggsplan 
•   Rekruttering av ressurspersoner 
•   Innføring av arbeidskvelder 
•   Arrangement av aktivitetsdag for hele klubben 
•   Organisering av idrettsskole. 
•   Oppstart av utetreningsgruppe 
•   Fullføre kunstgressprosjekt. Status pr 1/1-2017 er at alle regnskaper 

ferdig revidert og godkjent av Porsgrunn Kommune, og alle spillemidler er 
utført. Prosjektet er gjennomført i henhold til budsjett.  

•   Forsøk på å starte opp cricket som aktivitet i klubben. 
 
Kjersti Sofie Midtbø har i 2016 vært Stridsklev Idrettslags representant i 
Porsgrunn idrettsråd. 

 



 

 

Aktivitet 
Aktiviteten i Stridsklev Idrettslag organiseres stort sett i undergruppene, og 
beskrives i årsberetningene for disse. Et unntak fra dette er Idrettskolen, som 
organiseres av hovedlaget. Idrettskolen er et tilbud for barn i alderen 4-9 år, 
der fokus er allsidighet. I løpet av året har barna fått mulighet til å prøve 
håndball, fotball, innebandy, skøyter, bandy, ski, rulleski og kanonball.  
 
Treningene har foregått på Hovet Skole og ute på kunstgressbanen, og totalt 
har i størrelseorden 100 barn deltatt på disse treningene.  
 

Økonomi 
Stridsklev Idrettslag har god økonomi. 
 
Regnskapet for hovedlaget viser et underskudd på ca 43 000 kr. Store deler av 
dette underskuddet kommer av at vi har tatt et tap på ca 26 000 kr på arbeid 
som er utført på klubbhuset.   
 
Stridsklev Idrettslag har som hovedregel at alt overskudd i hovedlaget skal 
fordeles på undergruppene. Dette gjøres enten ved at penger fordeles ut fra 
aktivitetstall, eller ved at man utarbeider en fordelingsnøkkel basert på innsats. 
 
Noen nøkkeltall fra årets regnskap: 
 

1.   Offentlige tilskudd på kr 340000 som fordeles mellom hovedlag og 
undergruppene ut fra aktivitetstall 

2.   Sponsorinntekter (overskudd) på ca kr 117 000 som fordeles til 
undergruppene ut fra hva som er avtalt med sponsorene 

3.   Salgsomsetning på kr 320 000 , der overskuddet er fordelt etter innsats 
4.   Total mva kompensasjon på kr 60000. 

 
Totalt er det overført kr 638 000 fra hovedlag til undergrupper.  
  



 

 

 

Medlemstall 
 
  2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 
Kvinner 142 124 113 118 109 122 161 171 193 	  	  
Menn 87 96 133 120 156 143 206 206 218 	  	  
Totalt 229 220 246 238 265 265 367 377 411 	  	  
	  	           256 302 340 378 416 454 

 

 
 
Medlemstall viser antall betalende medlemmer i klubben, dvs alle som betaler 
medlemskontingent, avhengig av om de er med på noen aktivitet i klubben. 
 
Hvis man ser på en femårperiode er medlemstallet i klubben i relativt sterk 
vekst, der det spesielt i 2014 har vært en kraftig vekst. 2016 har vært et godt 
vekstår, med en økning på 34 medlemmer. 
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Aktivitetstall 

Totalt 
 
  2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 
Kvinner 137 123 117 122 117 126 213 200 168 	  	  
Menn 81 98 133 146 168 142 205 208 228 	  	  
Totalt 218 221 250 268 285 268 418 408 396 	  	  
	  	           283 319 355 391 427 464 

 
 
Aktivitetstall viser antall personer som driver med en aktivet i klubben. Hvis man 
driver med flere enn en aktivetet telles man flere ganger. 
 
Hvis man ser på en femårperiode er aktiveten i klubben i fortsatt vekst, der 
spesielt 2014 skiller seg ut med en kraftig vekst. 2016 har ikke vært et godt år i 
forhold til 2015, ettersom vi har hatt en tilbakegang på 8 personer. Dette kan ha 
flere årsaker, blant annet at flere har spesialisert seg på en idrett. 

Fotball 
  2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 
Kvinner 50 32 24 32 56 101 144 139 119 	  	  
Menn 67 77 101 103 119 125 182 182 169 	  	  
Totalt 117 109 125 135 175 226 326 321 288 	  	  
	  	           203 235 267 299 331 364 
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Hvis man ser på en femårperiode er aktiveten i fotballgruppa i fortsatt sterk 
vekst, men i 2016 har det vært nok et år med tilbakegang. Årsaken til dette er 
at noen lag har blitt lagt ned, og andre har hatt relativt sterk tilbakegang i 
antall medlemmer. Det antas at fotballgruppen vil stabilisere seg rundt 300 
aktive medlemmer. 

Ski 
  2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 
Kvinner 4 13 21 30 13 23 26 27 26 	  	  
Menn 1 10 24 30 44 16 17 16 15 	  	  
Totalt 5 23 45 60 57 39 43 43 41 	  	  
	  	           50 47 45 42 39 36 
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Hvis man ser på en femårperiode er aktiveten i skigruppa svakt fallende. Det kan 
se ut som om antall aktive medlemmer stabiliserer seg rundt 40, noe som må sies 
å være ganske bra når vi ikke har hatt særlig med snø de siste 3 vintrene. 
 

Håndball 
  2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 
Kvinner 83 78 72 60 48 2 43 34 23 	  	  
Menn 13 11 8 13 5 1 6 10 44 	  	  
Totalt 96 89 80 73 53 3 49 44 67 	  	  
          29 36 43 50 57 64 
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Hvis man ser på en femårperiode er aktiveten i håndballgruppa nå sterkt 
voksende . Veksten i 2016 er på hele 23 personer.  
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Aktivitetsfordeling 
 

 
 
Aktivitetsfordelingen viser hvordan de aktive medlemmene er fordelt mellom de 
forskjellige undergruppene, og brukes blandt annet ved fordeling av felles 
tilskudd. Fotballgruppa er fortsatt den klart største gruppen.  
 
Årets fordelingsnøkkel er 13,8% håndball, 78,4% fotball og 7,8% ski. 

Regnskap 
Se vedlegg 
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Fotball 
Fotballgruppa har hatt enda en flott sesong med stor aktivitet og engasjement 
på banen.   
 
Kunstgresset er i topp stand hele året. Banemannskapet gjør en fantastisk jobb 
og vi kan nå benytte dugnader til videreutvikling av anlegg. På vårdugnaden ble 
det laget blant annet to ballbinger for 3er fotball som benyttes til både kamper 
og treninger. 
 

Fotballstyret 2016 
Leder: Leif-Arne Tvedt  
Nestleder: Kristin Wærstad 
Kasserer.: Kjersti Sofie Midtbøen 
Sekretær (frem til sommeren): Sylvi Halvorsen 
Dommerkontakt: Geir Tollefsen 
Styremedlem (fom. juni 2016): Arne Eide 
 

Materialforvalter 
Rune Køller påtok seg denne rollen i april 2016, men er ikke en del av 
Fotballstyret.  
 

Styrets arbeid 
 
Styret har som tidligere år blant annet tilrettelagt for aktiviteter på 
Kunstgressbanen gjennom vedlikehold og banefordeling til lagene, arrangert 
dugnad, påmelding til cuper, arrangert NFF Grasrottrener kurs, bemanning av 
kiosk ved hjemmekamper og innkjøp av fotballutstyr. 
 
Styret manglet Materialforvalter i første kvartal i 2016, men fikk heldigvis 
vervet noen til å ta denne rollen i april. Det ble igangsatt rutiner for 
materialforvaltning for å holde oversikt over innkjøpt materiell og for å holde en 
viss orden i materialboden.  
 
Sekretæroppgaver etter juni ble fordelt innad i Styret, men det er absolutt 
ønskelig med et nytt Styremedlem som innehar denne rollen.  
Arne Eide ble vervet som Styremedlem i juni og leder Spilllerrådet som har til 
hensikt å involvere barn og ungdom gjennom fotballens organisasjonsarbeid.   



 

 

 

Aktivitet 
 
Stridsklev Fotball hadde 21 påmeldte lag til serien i sesongen 2016 og vår 
kunstgressbane hadde stor aktivitet med både seriekamper og treninger. På 
hjemmekamper stilte våre lag med Kampvert vester og kampene var i god Fair 
Play ånd. Kiosken var åpen på de fleste kampene og ga en bra inntekt. 
 
Arrangert NFF Grasrottrener kurs Del 1 og Del 2 på Stridsklev i april, 
Klubbdommerkurs og Fotballskole for jenter tidlig i august. Hoveddelen av 
trenerne og flere lagledere har deltatt på Del 1 av trenerkurset. Trenerkursene 
og Klubbdommer kurset som ble arrangert i juni er viktige faktorer i vår 
kompetanseutvikling.  
 
Det var 1 lag som deltok på Norway Cup. Alle spillerne synes dette var en morsom 
cup med mange opplevelser både på og utenfor fotballbanen.  
 
Fotballskole for jenter ble igjen arrangert tidlig i august og ble en stor suksess. 
Det var 55 jenter som deltok og klubben fikk mange gode tilbakemeldinger på 
dette arrangementet. 
 
På Aktivitetsdagen arrangerte fotballen cup og spillerne spilte med en 
imponerende innsats og vilje. Dette er gøy både for barn og voksne. 
 
A-lag for damer ble opprettet i november/desember og laget skal spille i 4. 
divisjon i 2017.  

 

Økonomi 
Inntektene kommer stort sett fra treningsavgift, sponsorer, offentlige tilskudd 
og dugnadsarbeid (kiosk og toalettpapirsalg). 
 
De største utgiftspostene er renter, utstyr, lagspåmelding og vedlikehold av 
kunstgressbanen. 
 
I fjor ble en ATV og noe utstyr anskaffet som banemannskapet benytter til 
vedlikehold av banen. Dette har bidratt til at vi nå kan utføre store deler av 
vedlikeholdet selv uten å kjøpe tjenester fra leverandører. 
 



 

 

Viser til regnskapet for detaljer. 
 
Oppsummering: Det koster å drive fotballklubb, men vi har sunn økonomi og 
Grenlands fineste bane i vintersesongen. Såpass bra er det at flere andre 
klubber leier bane og misunner oss anlegget vårt. Sesongen 2017 kommer til å bli 
enda bedre sesong med hensyn til medlemsantall og aktivitet. 
 
 

Lagene 
 
Årsberetning Old Boys 

 
Hovedtrener:  
Ass.trener:  
Ass.trener:  
Lagleder: Terje Eriksen 
 
Treninger 
Søndager klokken 20:00. Spill 2 lag i 90 minutter. 
 
Cuper 
MX adidascup i Skjærgårdshallen.  
 
Kamper:  
Old boys 2. Divisjon. 3 plass. 
 
FairPlay 
Stort sett i fokus  
 
Navn lagleder/trener 
Terje Eriksen 
 
 

Årsberetning Old Girls 
 

Hovedtrener: Inger Karin Edingsås 
Lagleder:    Kjersti Sofie Midtbø 
 
Treninger 



 

 

tirsdager 19.30-21.00 
 
Cuper 
Adidas MX-cup mars 2016 
 
Kamper 
Ingen 
 
FairPlay 
Ingen aktivitet 
 
 
Kjersti Sofie Midtbø 
Navn lagleder 
 
 

Årsberetning J2000 
 
Hovedtrener: Frank Stensøy 
Ass.trener: 
Ass.trener: 
Lagleder: Ola Thori Kogstad 
 
2016 startet med ny trener (Frank Stensøy) og lagleder (Ola Thori Kogstad) for 
J2000, og man startet direkte med treninger for å være best mulig forberedt 
til vinterserien. Det var tre treninger i uka, hvorav den ene var en ren 
friidrettstrening med løp, øvelser og styrke. Laget spilte god fotball og 
endte opp med å vinne vinterserien. 
 
Før ordinær seriestart, deltok man på cup på Tollnes/Pors. 
 
Vårsesongen var kvalifisering til interkrets, og laget spilte mange gode kamper 
mot de beste 16-årslagene i Telemark. Det ble bl.a. turer til Notodden og Rjukan. 
Man kvalifiserte seg ikke til interkrets, men møtte allikevel de samme gode 
Telemarkslagene i seriespill på høstsesongen. Også her beit laget godt fra seg 
mot god motstand. 
 
Årets store opplevelse var deltakelsen på Gothia Cup i Gøteborg i juli. Som 
eneste lag fra Telemark hadde jentene og støtteapparat en flott tur. Både 



 

 

fotballmessig og sosialt var det en tur som var særdeles vellykket. Jentene 
kvalifiserte seg for A-sluttspill og ble slått ut i 32-delsfinalen. Igjennom uka 
blei laget en godt sammensveiset gjeng som hygget seg med mange aktiviteter i 
Gøteborg.  
 
Sesongen avsluttet med TM innendørs i Langesund. Her var laget godt forberedt 
på hva som ventet, og spilte taktisk god five-a-side. Det endte med 
semifinaleplass, noe som var godt over forventning. 
 
Treninger: 
Tre treninger i uka i tillegg til kamper. 
 
Cuper: 
Tollnes/Pors, Gothia Cup og TM innendørs. 
 
Kamper: 
Seriespill i øveste divisjon både vår og høst. 
 
FairPlay: 
Ingen dedikert FairPlay-aktivitet, men etter sesongslutt og før vinterpausen 
inviterte laget Hei J2000 til felles trening med sosialt samvær etterpå. Mange 
av spillerne fra Hei J2000 er nå en del av Stridsklev A-lag kvinner, 2017, og 
laget er i gang med treningen fram mot seriestart i 4. divisjon om noen uker. 
 
Navn lagleder/trener: Ola Thori Kogstad / Frank Stensøy 
 
 

Årsberetning G2001/2002 
  
Hovedtrener: Leif Arne Tvedt 
Lagleder: Richard Stokkedal 
 
Det har gjennom hele sesongen vært godt med oppmøte på alle treninger. Det 
har vært en stabil gjeng men noen utskiftninger har det vært. 
 
Treningstider 
Tirsdager: 19:30-21:00 – fotball Torsdager: 19:30-21:00 – Fotball Søndag: 
18:00-20:00 
 



 

 

Vintersesongen 2016 
Guttene spilte i vinterserien og det var merkbart at det nå var spill på full bane. 
Det var bra med oppmøte på treninger gjennom vinteren og gutta fant seg mer 
og mer til rette som lag. 
 
Vårsesongen 2016 
Det var meldt på et lag i 11’er. Dette kom til å bli en tøff sesong siden vi møtte 
gutter som er 1 og 2 år eldre enn våre gutter. Det gjenspeilte seg i resultatene 
som ble en seier og en uavgjort  - resten tap. 
 
Høstsesongen 2016 
Høstsesongen ble også en tøff tid med bare en seier. Denne sesongen ble en 
læringssesong som vi får bære frukter av i sesongen 2017. Fremgangen har vært 
formidabel i gjennom sesongen, og vi har fått inn noen nye spillere som gjør at vi 
har stor tro på sesongen 2017. 
 
Leif Arne Tvedt 
Trener 
 
 

Årsberetning 2016 for J2002/J14 
Hovedtrener: Stian Lindflaten 
Ass.trener: Kjetil Andersen 
Lagleder: Stian Lindflaten 
Spillere: 
Somaya Abdinasir Malin, Konstanse Marie Alvær-andreassen, Nora Lindflaten, 
Konstanza Sanchez, Stine Bæver Stav, Frida Sofie Ødegård, Cecilie Welde 
Pettersen, Henriette Holdhus Orekåsa, Helene Tollefsen, Sagal Mohammed 
Mohamud. Luana Sanchez Rognlien, Olivia Rowaniuk 
 
Startet året med 12 spillere. Pr 1/1-2017 er det kun 8 igjen. Startet prosessen 
med søknad om sammensatt lag sammen med Urædd for J16. 
 
 
Treninger: 
Vår: 
Tirsdager kl. 18:00-19:30. 
Torsdager kl. 18:00-20:00. 
Keeper: Torsdager kl 17:00-18:00 



 

 

 
Høst: 
Tirsdager kl. 18:00-19:30. 
Torsdager (Stridsklev) kl. 18:00-20:00 
Torsdager (Kjølnes): 17:30 – 19:00 
Keeper: Torsdager kl 18:00-19:00 
 
Vi startet treningssamarbeid med Urædd J14 Juni 2016 med felles trening på 
Kjølnes torsdager. Trener: Caroline Helgesen, Urædd. 
 
Samarbeidet betegnes som svært godt og spillere ble tatt godt imot av trener 
og spillere. Stridsklev spillere hadde meget godt utbytte av samarbeidet og kan 
anbefales. 
 
Cuper: 
Urædds Fjordline cup 12-14 August 2016 – sammen med Urædd. – 2. plass. 
Stathelle TM Skjærgårdshallen. Innledende seriespill. 
 
Kamper: 
Seriespill 9er – 10 kamper. 6. plass 
 
FairPlay: 
Sommeravslutning med båttur. 
Sesongavslutning med treningskamp J14 vs Foreldre. 
 
Stian O. Lindflaten 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Årsberetning G2004 

 
Hovedtrener: Kristin Wærstad 
Ass.trener: Thomas Hansen 
Ass.trener: Odd Bjørn Hegna 



 

 

Lagleder: Odd Bjørn Hegna 

 
Treninger: 
Vi har hatt 77 treninger I 2016, og gjennomsnittlig oppmøte var på 62%  
Noen av spillerne starta, slutta, starta og slutta igjen, og noen hadde pause mens 
serien pågikk. På det meste var vi 14 spillere. 
 
Hovedtrener har gjort gode forberedelser og planer til alle treninger. 
 
Vi har spilt 3 treningskamper på vårsesongen. 
 
Cuper: 
G2004 har deltatt på 4 cuper 

Rema1000 Cup Heistad   23 – 24 April 
Tollnes fotball festival cup 21- 22 Mai 2016 
Handyman cup Heistad   27. August. 
Høstcup hos Tjølling IF Larvik. 15. Oktober 

 
 
Kamper: 
Laget har spilt totalt 14 kamper i 2016. 
6 kamper på vårsesongen. ( 2 av dem var hjemmekamper) 
8 kamper i høstsesongen (4 av dem var hjemme kamper) 
 
Kamp mot Langesund (hjemmekamp 14 Juni) ble ikke spilt. Det var Langesund som 
ikke klarte å stille lag. 
 
Målet var å vinne 2 kamper, og det klarte vi J Laget er veldig fornøyd med å nå 
målet, men allikevel en liten misnøye i laget for at vi taper noen  kamper. 
Gjennomsnittlig oppmøte på seriekamper er 72% 
 
Hovedtrener har gjort gode forberedelser til kampene. 
 
FairPlay: 
Laget har stilt med Kampvert på alle hjemmekamper. 
Trenere har hele tiden motivert laget til å utøve fair play, selv om spillerne ikke 
alltid har vært enige med dommeravgjørelser. 
Har ikke arrangert noen spesifikke Fairplay aktiviteter utover det, men vi 
brukte tid på å snakke om Fair Play på en treningskamp mot foreldrene. 
 



 

 

Øvrig info: 
Vi har avholdt 3 foreldremøter i 2016. 
Våravslutning ble det 14. juni med foreldrekamp, kaker og is. 
 
På spillermøte 8. November laget guttene Mål med tiltak for vårsesongen 2017. 
(Mål 1: God Lagmoral, Mål 2: Vinne 40% av kampene) 
 
Vi hadde juleavslutning 17 desember med pizza, brus og premieutdeling på 
Gørans hjørne på stridsklev (Vi er selvfølgelig på Stridsklev!). 
 
Lagleder rollen overført til Steinar Asdal f.o.m 1. mars 2017. 
 
 
2. Mars 2017  
Odd Bjørn Hegna.  
 
Årsberetning J2004 
 
Hovedtrener: Frank Stensøy (frem til sommer), Magnus Beitdokken (etter sommer)  
Ass.trener: Geir Idar Holte 
Lagleder: Magnus Beitdokken 
 
Treninger:  
Treningsoppmøtet har vært veldig variabelt, og flere spillere har vært litt fra og til. Noen har 
også sluttet for å prøve andre idretter og aktiviteter, men har kommet tilbake på høsten. 
Treningstidene første halvdel av sesongen kan være noe av årsaken til dette, ettersom 
treningsoppmøtet ble noe bedre etter sommeren da treningstidene ble endret. 
 
Cuper:  
Vi var med på Fjordline cup på Urædd. 
 
Kamper:  
J2004 var i år meldt på i J13 serien, noe som gjorde at vi tapte flere kamper enn vi vant. Dette 
gikk til tider litt utover humøret til noen av jentene, men de fleste tok det med et smil og 
kjempet på videre. Etter sommeren kom vi i pulje med flere lag som vi var jevngode med, og vant 
ca halvparten av kampene.  
 
FairPlay:  
Laget har ikke hatt noen fair-play aktivitet i 2016 
 
Navn lagleder/trener 
Magnus Beitdokken 
 
 
 



 

 

Årsberetning G2005 
 

Hovedtrener:  Ronny Lindberg 
Ass.trener:   
Ass.trener:  
Lagleder:   Kai Inge Grønli 
 
Treninger:  
Tirsdag 18-19:30 og Torsdag 18-19:30 
 
Cuper:  
Har deltatt i 3 vårcup, Norwaycup og 3 høstcuper 
 
Kamper:  
Har stillt med 2 lag et på øverste nivå og et på laveste nivå. 
 
FairPlay:  
 
Kai Inge Grønli 
Lagleder 
 
 
Årsberetning J2005 

 
Trener: Verner Jenssen 
Trener: Morten Andersen 
Ass.trener: Anders Holst 
Lagleder: Anders Holst 
 
Treninger:  
Det er totalt 10 jenter med på laget. Jentene har stort sett hatt treninger både 
mandag og onsdag 17.30-19.00. Generelt bra oppmøte og de har glede av å være 
sammen. Fin jentegjeng! Bra oppmøte også etter siste seriekamp.  
 
Cuper:  
Deltagelse på 3 cuper. Tollnes og Herkules på våren og Urædds Fjordline cup på 
høsten. Cup er gøy og vi har hatt en del jevne kamper med både flere seiere og 
noen tap. 
 
Kamper:  



 

 

7 kamper i serien på vår og høst. Flere gode lag og i vårsesongen merket jentene 
overgang til større bane og 7’er fotball. For trenere og foreldre var det moro å 
se at laget utviklet seg utover i sesongen – både spilleforståelse, ballferdigheter 
og kondisjon. Laget har i de fleste kampene hatt hospitering med 2-3 spillere fra 
j2006. 
 
FairPlay:  
Jentene har det sosialt sammen. Vi har hatt grillkveld sammen med famile og 
pizzakveld med film for jentene. På banen har vi vært opptatt av å ta imot 
gjestene ordentlig og oppføre oss fint uavhengig av resultat.  
 
 
Anders Holst 
Lagleder 
 
 

Årsberetning G2006 
 

Hovedtrener: Steinar Selstø 
Ass.trener:  
Ass.trener:  
Lagleder: Anne Cathrine Mathisen 
 
Treninger:  
Mandag, onsdag og fredag. 
 
Cuper: 
Har deltatt på Runar-cup (inne), Herkules-cup, Fjordline og Halloween-cupen på 
Vestfossen.  
 
Kamper: 
Har hatt to lag på nivå godt øvd. Begge har hengt greit med. Litt flere tap enn 
seiere, men ikke verre enn at de mestrer nivået. I tillegg har flere av spillerne 
fått prøve seg på årsklassen over.  
 
FairPlay: 
Jeg har tatt meg av Fair-play-biten på kampdager selv siden jeg alltid er tidlig 
ute og er på plass når motstander kommer. Det hilses alltid, og vi har alltid fair-
play i bakhodet på kamp og i trening. Det har vært noen utfordringer knyttet til 



 

 

enkeltspillere i så måte. Dette er jobbet ekstra med i form av en egen kontrakt 
og kontakt med foreldrene.  
I april var vi på treningsleir på Nordagutu. Her spilte vi mot to la fra området. 
Dette var vårt Fair-play arrangement.  
 
Navn lagleder/trener 
Steinar Selstø 
 
 

Årsberetning J2006 
 

Hovedtrener: Anita Beitdokken  
Ass.trener: Richard Stokkedal 
Ass.trener: Ida Grue 
Lagleder: Monica Ørstad 
 
Treninger:    
Laget  har  hatt  et  gjennomsnitt  på15  spillere  på  trening  gjennom  sesongen.  Vi  har  
vært  3  trenere  disponibelt,  men  prøvd  å  være  to  av  oss  på  hver  trening.  Laget  har  
hatt  en  fin  utvikling  på  banen.  Har  hatt  to  faste  treninger  i  størstedelen  av  sesongen  
Treningene  ble  utført  i  perioden  mars-nov.  
Vi  har  jobbet  med  tekniske  øvelser,  kommunikasjon  spillere  imellom  på  banen,  
spilleforståelse  og  formasjoner.    
Høsten  slo  vi  oss  litt  sammen  med  J2005  på  treinger  som  vi  også  har  fått  hospitere  
litt  hos  på  kamper  da  de  er  litt  få.    
  
Cuper:    
Vi  var  med  på  Fjordline  cup  på  Urædd,  Herkules  cup,  Tollnes  festival  og  
vennskapscup  på  Hei.  Vi  spiller  veldig  fine  cup  kamper  vinner  en  del,  noe  uavgjort  og  
går  også  på  noen  tap.  I  forhold  til  jevngamle  jentelag  så  var  kanskje  Herkules  cupen  
er  av  de  mest  vellykkede  for  vår  del.  
  
Kamper:    
Vi  gjorde  det  veldig  bra  i  J  10  serien,  men  vi  meldte  opp  et  lag  i  J  11  og  det  ble  noen  
tøffe  matcher,  men  jentene  tok  tapene  fint  og  utviklet  seg  bare  bedre  gjennom  
sesongen.    
De  fikk  selv  velge  om  vi  skulle  holde  på  dette  7'er  laget  i  høstsesongen  og  det  var  
enstemming  ja.  Mulig  ikke  alle  spillerne  var  klare  for  å  ta  steget  opp,  men  vi  valgte  
allikevel  å  ikke  gjøre  forskjell  om  ikke  de  selv  meldte  inn  at  de  ikke  ønsket  å  spille  
7'er.  
  
FairPlay:    
Hadde  spillermøte  i  forkant  av  foreldrekamp  der  vi  hadde  fokus  på  fairplay.  Men  vi  
har  hatt  god  fokus  på  det  igjennom  hele  sesongen  både  på  trening  og  kamp.  
  



 

 

Navn lagleder/trener 
Monica Ørstad 
 
 

Årsberetning G2007 rød og grønn 
Hovedtrener: Simen Hiorth Sulejewski 
Ass.trener: John Sundberg 
Ass.trener: Lene Akbarihelm 
Ass. Trener: Lars Reppe 
Lagleder: Bente Jellum 
 
Treninger: 
Rød og grønn har trent sammen. Vi har trent ute mandager og fredager kl 1730-
1830. Fra januar har vi hatt innetrening tirsdager kl 18-19, da har 
mandagstreningen utgått. Det har stort sett vært godt oppmøte på treningene, 
selv om det også har variert noe. Spillerne viser entusiasme og engasjement på 
treningene, men det er fortsatt behov for å øve på å følge beskjeder. Når det 
gjelder keeper har det vært ønske om at flere av spillerne skal ha 
keepererfaring, slik at flere spillere deler denne posisjonen. 

Cuper: 
Rød og grønn har vært med på to cuper, en i vårsemesteret og en i 
høstsemesteret. På våren var vi med på Rema 1000 cup på Heistad. I august var 
vi med på Fjord Line cup på Kjølnes. Spillerne syns det er ekstra stas å delta på 
cup, og har imponert ved å vise stort pågangsmot også ved hard motstand. 

Kamper: 
Rød og grønn har deltatt i nivå lite øvet. Rød og grønn har stilt til alle kamper 
denne sesongen. Rød har vært fulgt opp av Lene på kamper, mens Simen har 
fulgt grønn. Vi har valgt å dele laget opp i rød og grønn for at spillerne skal få 
mest mulig spilletid på kamper. Trenerne har hatt fokus på spillernes 
arbeidsoppgaver i kamp, mens spillerne også har hatt stor lyst til å vinne kamper. 
Lagene har møtt jevn motstand og har både vunnet og tapt. 

FairPlay: 
Spillerne følger fair play på en god måte, og respekterer dommerens avgjørelser. 
Spillerne støtter hverandre, og fremstår høflige overfor motstanderne i kamp. 
Vi har også spilt vennskapskamper mot Eidanger. 
 
Navn lagleder/trener 



 

 

Bente Jellum/Simen Hiorth Sulejewski 
 
 

Årsberetning J2007 
 

Hovedtrener: Rodney Ishak 
Ass.trener: Kim Andre Nielsen 
Ass.trener:  
Lagleder: Jens Kristian Høvik 
 
Treninger 
Onsdager 17.30-19.00. Ønsker å beholde denne tiden i kommende sesong 
 
Cuper 
Tollnes cup og move,eat, sleepcup-tollnes 
 
Kamper 
Gjennomført alle kamper i serien. Kamp mot kragerø IL på vårsesong ble flyttet 
til høstsesong pga for få jenter til å stille lag. Men god dialog med Kragerø sin 
lagleder fikk vi til 2 kamper på høstsesongen. Vi har et problem med få jenter på 
laget, men har fått god støtte av J2008, når vi har vi har forespurt. Trener og 
assisterende trener jobber aktivt med "flyers" utdelt på skole o.l for å 
reklamere for laget på en svært god måte.  
 
FairPlay  
Foreldre på hjemmekamper har vist god innsats som fairplay ambasadører og 
stilt opp for å ønske velkommen til gjestene våre 
 
Lagleder 
Jens Kristian Høvik 
 
 
Årsberetning G2008 

 
Hovedtrener: Thomas Brekke 
Ass.trener: Geir Vala   
Ass.trener: Kristian Eriksen  
Lagleder: Tore Jensen 
 



 

 

Treninger  
Hver tirsdag kl. 1630 – 1800 året rundt (med unntak av de kaldeste 
vintermånedene). Kun utetreninger, da gymsalen er utilstrekkelig for guttene. 
 
Cuper 
Vi har deltatt på Tollnes cup, Gompen cup og Fjord Line cup. Dette har vært 
gode opplevelser for guttene. Fremover vil vi finne et alternativ til Tollnes 
cup’en, da den ikke er like sømløst organisert som de to andre cup’ene.  
 
Kamper 
Vi har stilt to lag (Blå og Grønn) denne sesongen og vi har spilt kampkvelder med 
to-tre kamper en kveld i uka. Dette har vært godt gjennomført fra alle som 
arrangert, og tidspunktene har passet fint.  
 
FairPlay 
På alle hjemmekamper har vi hatt FairPlay representant/kampvert som har vært 
ikledd vest. Denne har hatt kontakt med gjestende lag og hatt oppsikt med 
ivrige foreldre og trenere på sidelinja under og mellom kamper. Trenerne gjør 
også en god jobb med spillerne rundt FairPlay, både på treninger og på kamper. 
 
G2008 har hatt god kontinuitet på trenersiden og blant spillerne. Laget har hatt 
større tilførsel enn frafall, noe som er positivt.   
 
 
Tore Jensen 
Lagleder 
 
 
 
 
Årsberetning J2008 

 
Hovedtrener: Kristian Skogen 
Ass.trener:  
Ass.trener:  
Lagleder: Martin Kristoffersen 
 
Treninger: 
Det har vært en flott gjeng på totalt 15 jenter på laget i 2016. De aller fleste 
har vært med siden laget startet opp på høsten 2014. Vi har hatt trening en 



 

 

gang i uken hele året med fokus på trivsel og enkle øvelser. 
 
Cuper: 
Vårsesongen ble innledet med cup på Heistad i mai og høstsesongen avsluttet vi 
med cup i Skjærgårdshallen i Langesund i oktober. 
 
Kamper: 
Jentene var delt inn i to lag (Rød og Grønn) i serien både i vår- og høst-sesongen 
slik at alle har fått mye spilletid. 
 
FairPlay: 
Sommeravslutning ble gjennomført hjemme hos Kristian i juni. 
 
Martin Kristoffersen 
Navn lagleder/trener 
 
 
Årsberetning G2009(G07) 

 
Hovedtrener: Jarle Rognlien, Thor Magne Klingen 
Ass.trener: Dzemo Rizvic 
 
Lagleder: Linda Visnes 
 
 
G2009 besto på det meste av 16 gutter ila sesongen 2016. Nå som vårsesongen 
nærmer seg i 2017 ser det ut til at vi er totalt 14 igjen. 
 
Treninger: 
Vi har hatt obligatorisk trening ute på kunstgresset hele vinteren på tirsdager 
og valgfri innetrening for de som har lyst på onsdager. Det har vært fokus på lek 
med ball, mange thouch og grunnleggende teknikk, ord/uttrykk og 
fotballforståelse. 
 
Cuper: 
G2009 har deltatt på Gompen Cup på Pors, Fjord Line Cup og REMA 1000 
Skjærgårdscup i Langesund på Urædd. Noen seiere, noen tap og noen uavgjorte 
kamper. Mange fine opplevelser for ferske fotballspillere. 
 
Kamper: 



 

 

I sommersesongen har det vært kampkvelder, dette syns alle er veldig moro og 
oppmøte har vært veldig bra. Resultatene har vært jevnt fordelt mellom H/U/B, 
men fokus har vært på samhold og ha det gøy.  
 
FairPlay: 
Fairplay er en grunnleggende del av en lagidrett og noe alle forstår veldig godt.  
 
 
Thor Magne Klingen  
 
 
Årsberetning J2009 

 
Hovedtrener: Jan Eirik Aanesen Søgård 
Trener: Geir Arne Skarholt-Jørgensen 
Trener: Espen Strander 
Lagleder: Jan Eirik Aanesen Søgård 
 
J09 var 9 stk ved inngangen av 2016, 11 stk ved utgangen av året, og 12 pr 27.2-
17. Vi er meget fornøyd med dette! I tillegg har vi hatt søsken med på trening i 
ny og ne, tilpasset foreldres logistikkutfordringer i hverdagen J 
 
Året i stikkord: 

•   14 januar – 7 april - innetrening på Hovet 
o   Dans/bevegelse til musikk, turn & hinderløyper, tradisjonelle leker 
o   Fotballfokus fra medio mars 

•   7. april – første utetrening.  
•   27. april – første kampdag 
•   12 mai – andre kampdag 
•   17. mai - deltok i borgertoget 
•   26. mai – tredje kampdag 
•   8 juni – fjerde kampdag 
•   16 juni – sommeravslutning 
•   18 august – første høsttrening 
•   25 august – femte kampdag 
•   1 september – sjette kampdag 
•   15 september – syvende kampdag 
•   22 september – åttende kampdag 
•   28-30 oktober – Rema 1000 Skjærgårdscup 
•   31 oktober – Halloweenfest 



 

 

•   3 november – Første innetrening på Hovet 
•   25 november - Barnetrening på G-sport Behakvartalet med Mariann Deila 

Bryn 
•   4 desember – Juleavslutning/Grøtfest 
•   12 desember - Kalenderdugnad 

 
Treninger: 
J09 har hele året trent på torsdager fra kl. 17-18. Regler for barnefotball har 
blitt introdusert og terpet på i spillsammenheng, da vi så at dette fungerte best 
for barna. De viktigste reglene sitter, men nyanser trenger stadig påminnelse. Vi 
har også oppfordret foreldrene til å snakke med barna om de viktigste reglene 
hjemme. 
 
På vårtreningene planla vi å fokusere på temaene Heading, Mottak/pasning, 
Hjørnespark, Retningsendring, Innkast, Avslutninger og Keepertrening. Dette 
for å gjøre barna kjent med utfordringer de ville møte i kampsammenheng. Etter 
hvert som vi så hva de slet med i kamp justerte vi treninger deretter. Vi begynte 
mer å terpe på temaer  i spillsituasjoner fremfor isolerte øvelser. Spesifikt 
Pasninger, Føring av ball og Avslutninger. Vi introduserte også lett 
formasjonstrening ved faste situasjoner (utspill fra egen/motstanders keeper, 
ved avspark, innkast for/imot osv.). Det ga veldig raskt resultater. Barna kjente 
lettere igjen situasjoner og var mindre usikre på hva de skulle gjøre når det 
samme skjedde i kamp. Høsttreningene krasjet stort sett med kampdagene, så vi 
fikk kun 2 treninger før høstsesongen var slutt.  
Vi har fortsatt med innetrening etter dette, med fokus på isolerte øvelser + spill 
(ca. 50/50). Barna har syntes dette har vært gøy. 
 
Hospitering: 
Ingen av J09 har vært med på treninger på andre alderstrinn. Derimot har vi 
hatt med Thor Skarholt-Jørgensen (f. 2011), som i fjor. Dette har fungert bra, 
og har gjort at vi har fått til flere øvelser og spillsituasjoner på treningene. 
 
Cuper: 
J09 deltok på Rema 1000 Skjærgårdscup i Langesund etter sesongslutt 28-30 
oktober. Det var 3 dager med moro og spennende kamper. Skulle dog ha ønsket 
jevnere motstand - det er stor for forskjell på å møte jevnaldrende lag og lag 
som er 1 år eldre. Jentene (og Thor) var uansett strålende fornøyde! 
 
Kamper: 
Vårsesongen besto i 4 kampdager med 3 kamper per dag. Barna ble veldig slitne 



 

 

og ukonsentrerte av 3 kamper på rad. I tillegg fikk vi tilbakemelding fra foreldre 
som syntes reiseveien til Sandvann var for lang for 7-åringer som skulle på 
skolen dagen etter. Vi ga tilbakemelding videre til kretsen på disse tingene.  
Høstsesongen ble da justert til 4 kampdager med 2 kamper per dag, samt ingen 
lange reiser. Vi føler barna syntes det var midt i blinken, og at de presterte 
bedre pga. dette 
 
FairPlay: 
Vi gjør en del forskjellige ting for å fremme Fairplay-ånden.  

•   Vi avslutter alle treninger med «takk for treningen», og alle kamper med 
«takk for kampen».  

•   Vi skal ikke snakke ned eller være ufine med andre. Det er lag-regelen, og 
respekteres. Vi forsøker å skryte av hverandre. 

•   Alle treninger og kamper starter med at vi spør hva det viktigste med 
fotballen er. «Å ha det gøy» svares i kor – så der er alle enige J Det er 
viktigere for oss at de prøver å få til/får til noe vi har øvd på fremfor å 
vinne, og det virker som at det gir barna trygghet. Alle skal få føle 
mestring. 

•   Inne deler vi gjerne i tre lag når vi spiller. Da har det ventende laget i 
oppgave å heie på de spillende lagene.  

•   Vi har avholdt egne sammenkomster med lek og moro for å sveise sammen 
gruppen. Eksempelvis sommeravslutning, halloweenfest og grøtfest. Det 
har skapt bra samhold, også utenfor fotballen. Vi tror det medvirker til å 
beholde spillere, og å rekruttere nye. 

•   Egen maskot-bamse har gått på rundgang mellom alle barna. Alle har 
syntes det har vært stas med det ansvaret. 

•   Til sommeravslutning fikk barna utdelt diplomer med personlige 
tilbakemeldinger fra trenerne om hva de har gjort bra på trening og i 
kamp.  
Til juleavslutning fikk barna i oppgave å skrive ned én positiv egenskap ved 
hver av de andre på laget. F.eks. noe de er flinke til, noe positivt med 
personligheten og lignende.  
Tilbakemeldingene sommer/jul ble lest opp høyt for barna, og vi tror det 
gjorde inntrykk hos alle – både store og små. 

 
Samarbeid trener/lagleder og foreldre 
Vi har benyttet en lukket gruppe på Facebook for kommunikasjon. Ellers gis det 
beskjeder fra trening til trening. Foreldre tar også kontakt direkte ved behov. 
Kiosk/kampvert fungerte greit på begge hjemmekampdagene, 8 juni og 15 
september. For sesongen 2017 vil det bli satt opp ansvarsliste for dette, så får 



 

 

foreldre evt. bytte internt dersom det ikke passer. Transportorganisering til og 
fra kamper har gått knirkefritt.  
 
Den 27/02-2017 
Jan Eirik Aanesen Søgård  
Lagleder  
 
 

Årsberetning G2010 og J2010 
 

Hovedtrener: Øyvind Svendsen 
Ass.trener: Jøran Glittum  
Ass.trener:  
Lagleder: Stein Helge Lie  
 
Treninger: 
Treninger hver mandag kl. 17-18 på Stridsklevbanen fra tidlig vår og fram til jul. 
Treningene før påske ble gjennomført i gymsalen på Hovet skole.  
 
I tillegg til spillere fra G2010 har også spillere fra J2010, J2011 og G2011 
deltatt på treningene.  På treningene har det vært 20-25 spillere.  Treningene 
har hatt fokus på utvikling av både individuelle ferdigheter og lagspill. Spillerne 
har hatt god nytte av de nye 3-er banene med vant. I tillegg til oppførte trenere 
og lagleder har også flere foreldre bidratt aktivt på treningene.  
 
Cuper: 
Deltatt på Tollnes Cup 21.6-22.6 med tre lag (3-er med vant). I tillegg deltatt på 
minicup arrangert av Eidanger IL 24.10 (3-er med vant samt 5-er). 
 
Kamper: 
Vår: Deltatt med tre lag på kampkvelder 25.5, 6.6., 16.6. hvor hvert av lagene 
spilte tre kamper pr. kveld (3-er med vant). J2010 har deltatt med ett lag på 
kampkvelder både vår og høst. Én av kampkveldene ble gjennomført på 
Stridsklev med Stridsklev som arrangør. 
 
Høst: Deltatt med tre lag på kampkvelder 24.8, 7.9, 12.9 hvor hvert av lagene 
har spilt tre kamper pr. kveld (3-er med vant). J2010 deltok med ett lag. 
Én av kampkveldene ble gjennomført på Stridsklev med Stridsklev som arrangør.  
 



 

 

FairPlay: 
Ingen spesielle tiltak utover at normal FairPlay i forhold til medspillere, 
motspillere og dommere. 
 
Øyvind Svendsen  Jøran Glittum Stein Helge Lie 
  



 

 

Håndball 

Styrets sammensetning 
Leder: Tor Åge Stenberg. 
Nestleder: Nicolai Welfler. 
Styremedlem: Anette Isaksen . 
Styremedlem: Anita Wroldsen. 
Styremedlem: Sven Erik Arvesen. 
 

Styremøter: 
Det er avholdt 3 styremøter, styret er representert I hall prosjektet ved Sven 
Erik Arvesen, styret er informert underveis I arbeidet. 
Utover det har  styrets arbeid vært å støtte opp om lagenes behov for bistand 
med tanke på trenere og utstyr. 
Styret har også vært representert I sportslig leder møter I regi av 
håndballforbundet region sør. 
 
Stridsklev håndball har også vært satsningsklubb I region sør. 
 
Pr 1.3.2017 er vi 100 medlemmer I Stridsklev Håndball. 

Aktivitet 
 
J 2005: 
Spiller gruppa har variert mellom 10-14 jenter, som trener 2 ganger I uka. 
Deltatt I aktivitets serien I region sør, med ukekamper. 
Laget har hatt en solid lagleder I Gyrid Sandvik, men har slitt litt med for stor 
variasjon på trener siden, men dette er nå stabilt. 
Jentene har nå meldt seg på en stor cup I Kristiansand, og har gjort dugnad for 
å dra på denne. Det er en flott gjeng med mange flotte foreldre. 
 
J 2006: 
Spiller gruppa har variert mellom 14- 17 jenter, med treninger to til tre ganger I 
uka. 
Dem har deltatt på aktivitets cuper hver måned I sesongen, med to lag. 
Det er en trenings ivrig gjeng, med engasjerte foreldre. 
Overgang fra liten til stor bane har gått  meget bra, og jentene ligger langt 
fremme, spesielt på forsvarsarbeidet. 
 



 

 

J 2008: 
Spiller gruppa er ca 17 jenter, I fjor var dem 4. 
Di har hatt tre lag på hver turnering gjennom hele sesongen. 
Lagleder Torgeir Kalvehagen har gjort en formidablel jobb med tanke medlems 
registrering og trener rekrutering. 
Jentene har en trening I uka, og har hatt en bra utvikling. 
 
J 2010 / G 2010: 
En stor og flott gjeng  med engasjerte foreldre, har økt medlemsmassen jevnt 
utover sesongen. 
Trente I Stridsklev hallen  første halvdel av sesongen, men måtte flytte 
treningene til eidangerhallen på grunn av plass mangel. 
Denne gruppen bør deles I to separate treningsgrupper for neste sesong. 
 
G 2008/ 2009: 
Er en veldig god gjeng med ivrige gutter, som trener to til tre ganger I uka. 
Har stilt på hver aktivitets turnering gjennom sesongen med tre lag. 
Nivået til disse guttene er meget høyt, og er spennende og følge videre. 

Generelt 
 
Veksten i Stridsklev Håndball har fortsatt og øke i 2016. Vært på skolebesøk på 
Tveten og Stridsklev for å rekruttere spillere til Stridsklev Håndball, dette har 
vært en suksess. 
 
Håndball gruppen deltok også på aktivitets dagen. 
 
Porsgrunn kommune har kjøpt oppblåsbare mål til Stridsklevhallen. 
Vi har hatt treninger i Stridsklevhallen og Eidangerhallen. 
Har opplevd stengt eidangerhall ved treningstart mange ganger gjennom 
sesongen, kommunen har tildelt et annet idrettslag vakt tjenesten i hallen som 
betalt dugnad. 
 
 

Økonomi 
Vi har utgifter på dommer og utstyr, seriekamper utenom treningstid samt 
aktivitets turneringer. 
Det var ønske om å innføre medlems avgift i inneværende sesong, men dette gikk 
ikke. Dette bør absolutt gjennomføres i 2017/18 sesongen. 
  



 

 

Ski 

Styrets sammensetning 
Leder: Kristine Gulløy 
Nestleder: Jarand Gundersen 
Kasserer: Kristine Gulløy 
Styremedlem: Anita Beitdokken  
Styremedlem: Monica Ørstad 
Styremedlem: Ellen May Årseth 

Styrets arbeid 

Styremøter 
Det er avholdt 2 styremøter. 

Spesielle oppgaver 
De største oppgavene i skigruppa er å arrangere treninger for de som går i 2. 
klasse og oppover, arrangere skikarusell mandager etter jul og arrangere 
skirenn.  
I tillegg har vi deltatt på høst- og vårmøte i skikretsen og på klubbmøtene til 
Grenland Ski.  
 

Aktivitet 
Aktiviteten i klubben har vært stabil og det har vært rundt 12-15 løpere hver 
mandag på trening. Vi har 3 trenere til denne gjengen, hovedsakelig er det to 
unge trenere som har hovedansvaret. Vi startet treningen i mai og fortsatte 
etter sommerferien. Vi tilbyr løpere å låne rulleski av klubben.  
 
Anlegg: 
Vi har en gjeng med Alvin Karlsen i spissen som hjelper kommunenes anleggsmann 
og løypekjører med reparasjoner og rydding av løypa.  
 
Treningssamarbeid:  
Vi er med i treningssamarbeidet Grenland Ski. Fra våren 2016 har vi hatt med 4 
løpere i dette treningssamarbeidet.  
 
Arrangement: 
Vi har dette året samarbeidet med Ørn, Hei, Gulset, Hauken og Stathelle sine 
skigrupper om Grenland Vintercup med 5 renn på vinteren og Grenland 
rulleskicup med 3 renn. Dette er et flott lavterskeltilbud på en midtukedag. 



 

 

Målet er å fange opp de som ikke reiser så mye på renn i helgene, men er med i 
de ulike gruppene på trening. Vi arrangerte Grenland Vintercup-renn sammen 
med Stathelle i februar. Dette skulle vært på Stridsklev, men pga lite snø ble 
dette flyttet til Jarseng. 
I høst arrangerte vi Grenland rulleskicup på industriområdet på Herøya sammen 
med Hauken. 
 

Vurdering av aktivitet i forhold til mål 
Målet for skigruppa er å drive breddeaktivitet og øke medlemstallet og antall 
aktive skiløpere. Det merkes på aktiviteten at det er lite snø og interessen for 
ski daler som følge av det. Vi jobber videre med rekrutering for neste år. 
 

Økonomi 
Økonomien til skigruppa er brukbar.  
Hovedinntekten til gruppa er skikarusellen og i 2016 rakk vi å arrangere 3 renn 
før snøen forsvant. I tillegg kommer treningskontingenten. Fra Hovedlaget får vi 
vår andel av grasrotandelen, LAM-midler og tilskudd fra kommunen. 
 


